



Book Tariff rate des livres

K1A 0S9
OTTAWA

[Text]

Mr. Ellis: Mr. Chairman, I would like to make a brief comment.

Mr. Duquet: It has to be on division because you are not a regular member. You cannot vote. That is it.

Mr. Ellis: If all the Members read this book as carefully as I did, and I read it from cover to cover... at least half of it from cover to cover, I did not read the second half. I am sorry, Mr. Duquet, I could not read the second half.

Mr. Carrozzini: That is the important part.

Mr. Ellis: That was the important part. If everyone read it as carefully as I did, as I recall, there has not been a single question on the Estimates today. We have had questions on all 57 things. I think it is a comment on the way the book has been prepared.

Mr. Speaker: I think it has given a great deal of information. You, Mr. Ellis, I am not aware of any other estimate that I have ever seen over the years.

[Translation]

M. Ellis: Monsieur le Président, j'aimerais lire une petite observation.

M. Duquet: Il faut que ce soit en division parce que vous n'êtes pas un membre régulier. Vous n'avez pas le droit de voter, voilà.

M. Ellis: Si tous les députés lisaient ce livre aussi soigneusement que j'ai fait, et j'ai lu tout le livre de la première moitié, je m'en excuse, Monsieur Duquet, je n'ai pu lire la seconde moitié.

M. Carrozzini: C'était pourtant la partie la plus importante.

M. Ellis: La partie la plus importante! Je ne suis pas le seul au monde. J'ai lu avec assez d'attention, mais je ne pense avoir engagé une seule question sur le budget. On a interrogé des députés sur toutes sortes d'autres choses. Cela dit beaucoup sur la façon dont le livre a été préparé.

M. l'Écuyer: Je pense que ça a donné beaucoup d'information. Vous, M. Ellis, je ne connais pas d'autres budgets que celui-ci.

APPEARING

May 16, 1984

The Honourable Lloyd Francis, M.P. The Speaker of the House of Commons

February 8, 1984

From the House of Commons:

- Mr. Arthur Silverman, Administrator;
- Mr. Marcel Pelletier, Law Clerk and Parliamentary Counsel;
- Mrs. Diane Davidson, Parliamentary Counsel.

From the Privy Council Office:

- Mr. W.B. Snarr, Assistant Secretary to the Cabinet;
- Mr. P. Chodos, Labour/Relations Officer.

March 7, 1984

From the House of Commons:

- MGen M.G. Cloutier, Sergeant-at-Arms.

(Continued on the previous page)

COMPARAÎT

Le 16 mai 1984

L'honorable Lloyd Francis, député Le Président de la Chambre des communes

Le 8 février 1984

De la Chambre des communes:

- M. Arthur Silverman, administrateur;
- M. Marcel Pelletier, légiste et conseiller parlementaire;
- M^{me} Diane Davidson, conseiller parlementaire.

Du Bureau du Conseil privé:

- M. W.B. Snarr, secrétaire adjoint du Cabinet;
- M. P. Chodos, agent des relations de travail.

Le 7 mars 1984

De la Chambre des communes:

- Mgén M.-G. Cloutier, sergent d'armes.

(Suite à la page précédente)